



Since 1981

東非肯亞馬賽馬拉 杜拜九天遊



EAST AFRICA: KENYA MASAI MARA, DUBAI 9 DAYS

團號 CODE	出發日期 DEPARTURE	雙人房 TWIN	另加機票 + AIR TICKET
EKK-9	天天出發 / DAILY (3/1-6/14, 10/15-12/22/2017)	\$1899	\$900up

行程特色/ HIGHLIGHTS :

- 暢遊安博塞利國家公園駕車遊獵，奈瓦沙湖，馬賽馬拉國家動物保護區，馬拉河，東非大裂谷，杜拜，遠眺七星帆船酒店。
- 進入“地球最美麗的傷痕”東非大裂谷，前往萬千動物世界-馬賽馬拉大草原。
- 乘坐敞篷越野，前往尼羅河的源頭，徒步探秘動物大遷徙（軍警持槍安保護衛）
- 非洲第一高峰乞力馬竊羅山，欣賞唯美的自然風光。
- 全程配套原生態五星度假村以及豪華五星鄉村俱樂部，包三餐（5*酒店自助餐）。
- 特別安排全球餐飲排名50強餐廳內享用豐盛的BBQ晚餐-“百獸宴”！
- 特別安排印度洋海鮮火鍋，超大膏蟹任吃到飽
- Tour of Nairobi, Amboseli National park, Naivasha Lake, Masai Mara National Reserve, Mara River, Great Rift Valley, Dubai.
- Going into the East African Great Rift Valley, the world of wild animals-Masai Mara Prairie.
- Driving convertible SUV down to the source of The Nile, hike to explore the animal migration (guarding by the army)
- Enjoy the view of Mount Kilimanjaro.
- All accommodations in 5-star eco resort and country club, 3 meals per day included (5-star resort buffet)
- Special offer of BBQ animal feast in the world top-50 restaurant
- Enjoy the Indian Ocean seafood hot pot and the Scylla Serrata.

1 抵達杜拜 ARRIVE AT DUBAI

客人早班機抵達迪拜，導遊機場接機並送至酒店休息。客人可自行前往世界最大購物中心 Dubai Mall。隨後客人自行返回酒店休息。

酒店: 4*Hotel Blue Bay Blackstone

In the afternoon and evening, you can enjoy your time going to Dubai Mall. This is the largest tax free shopping mall in Mid East, including all luxury and high end products from all over the world. then back to hotel.

2 杜拜 (早/午/晚餐) DUBAI (B/L/D)

酒店早餐後，前往極具中東風情的著名【黃金市場】及【香料市場】，這裡陳列著阿拉伯香料、香水等物品。附近的黃金市場，你可以看到目眩的黃金及不同風格的項鍊、金耳環、金手鐲等。後前往參觀【Heritage Touch伊斯蘭藝術中心】這裡匯聚了阿拉伯世界的藝術珍品，無論是純手工製作的波斯地毯，還是選材獨特的阿拉伯式披肩，手工藝品都匯聚了伊斯蘭文

明的精髓。隨後前往茱美拉海灘，遠眺聳立在海中的迪拜奢華的象徵—【七星帆船酒店】客人可以選擇自費享受酒店內七星午餐。下午客人向沙漠進發，在指定地點集合，由沖沙公司安排乘坐陸地巡洋艦進入沙漠，享受異域【沖沙】的驚險刺激體驗，享用地道的【阿拉伯風味燒烤晚餐】，觀賞特具中東異域風情的肚皮舞表演（齋月期間暫停），整個沖沙活動時間約4小時，結束之後將客人送回酒店休息。

酒店: 4*Hotel Blue Bay Blackstone

After Breakfast, you can enjoy your own time or you join the optional city tour. Go to Dubai gold souk and perfume market which have the Arab spices and stylish perfume. Then, transfer to visit Heritage Touch. All its products are masterpieces, unique, and magnificent, showing the Arabic and Islamic culture. Afterwards, transfer to Jumeirah Beach, enjoy the sunshine and the view of Burj Al Arab. You can choose to have lunch in Burj Al Arab on your own. In the afternoon, gather at the meeting point, travel into the desert by Land Cruiser. Enjoy the sand surfing, camp BBQ dinner and Belly Dance Show (Belly Dance Show stops during Ramadan). The sand surfing activity lasts about 4 hours, then transfer back to hotel.

3 杜拜 - 奈洛比 (早/晚餐) DUBAI - NAIROBI (B/D)

酒店早餐後，送至機場前往奈洛比，抵達後工作人員會在機場出口舉牌接機，接機後送酒店，晚餐酒店自助餐，餐後於酒店內休息。

酒店: 5*Regent hotel in downtown Nairobi

After hotel breakfast, transfer to airport flight to Dubai. Picked up by tour guide in airport, transfer to hotel and enjoy the buffet.



4 奈洛比-安博塞利 (早/午/晚餐) NAIROBI-AMBOSELI (B/L/D)

早餐後驅車前往安波塞利國家公園，抵達後入住五星度假村酒店享用午餐，餐後稍事休息，下午15.00驅車前往安波塞利國家公園遊玩，傍晚18.00返回酒店休息用餐。安波塞利國家公園是非洲度假勝地之一，位於肯雅與坦桑尼亞交界地區，肯雅邊境，在這裡可以清晰地看到海拔5895米的非洲第一高峰乞力馬竊羅山。接近赤道的乞力馬竊羅山頂終年覆蓋著積雪，山下莽原景色優美。安波塞利就是“乾涸的湖”的意思。

酒店: 5* Eco Resort

After breakfast, driving to Amboseli National park. Check in and enjoy the lunch. At 3 p.m., driving in Amboseli National Park, capture the amazing view of the nature. At 6 p.m., back to hotel to have dinner. Amboseli National Park is one of the best resorts in Africa, located in the border area between Kenya and Tanzania. Amboseli means the dry lake. The highest mountain in Africa, the Mount Kilimanjaro with 5895 meters height, is totally in sight. Covered by snow on the top, with the fantastic foothill, the scenery just likes a beautiful painting.

5 安博塞利駕車遊獵 (早/晚餐) DRIVE AND HUNT IN AMBOSELI (B/D)

酒店早餐後前往安博塞利追蹤動物。在安波塞利國家公園各種動物數量巨大，土狼、熊、獬狒、蝙蝠、大羚羊、大象、狐狸、豹、獅子、黑臉猴、豺狼、犀牛、斑馬、猶豬、小羣羚、旱龜、樹眼鏡蛇等。儘管這裡的動物沒有馬賽馬拉豐富，但由於沒有高大的植被遮擋，反而更容易跟蹤猛獸，也更容易看到它們的捕食。





9 馬賽馬拉 - 奈洛比 (早/午/晚餐) MASAI MARA-NAIROBI (B/L/D)

返回奈洛比，途徑【東非大裂谷】停車，下車觀賞壯觀美景，抵達奈洛比午餐享用豐盛的印度洋海鮮火鍋大餐（超大膏蟹任吃到飽）。東非大裂谷是世界大陸上最大的斷裂帶，當乘飛機越過浩瀚的印度洋，進入東非大陸的赤道上空時，從機窗向下俯視，一條碩大無朋的“刀痕”呈現在面前，頓時讓人產生一種驚異而神奇的感覺，這就是聞名的東非大裂谷，亦稱東非大峽谷或東非大地溝。這條長度相稱於地球周長1/6的大裂谷，氣魄雄偉，景色壯觀，是世界上最大的裂谷帶，有人形象地將其稱為地球表皮上的一條最美的傷痕。晚餐享用【百獸宴】-全球餐飲排名前50強名店。餐後，安排送機。

酒店: Macia R. Alhambra or similar

Transfer back to Nairobi, stop at the Great Rift Valley and enjoy the spectacular views. After arrival at Nairobi, enjoy the great Indian Ocean sea food hot pot. You can have Scylla Serrata as many as you can. The Great Rift Valley is the largest fracture zone in the world. While flying over the Indian Ocean, entering the East Africa above the equator, a huge scar comes up. It last one sixth of the equator's length, showing the magnificent and impressive view beyond your imagination. Called by 'the most beautiful scar on earth', the Great Rift Valley makes countless people addict to its fascination. Having dinner in word top-50 restaurant to enjoy the animal feast. After dinner, transfer to airport. Fly back to homeland, finish the magnificent trip.

團費包括:

- ※4/5星酒店、全程19個餐費(酒店自助餐+特色餐)
- ※全程用車(四驅越野小巴);
- ※包含2天馬賽馬拉門票\$200; 2天安博塞利門票\$140; 納瓦沙遊船\$50
- ※每天2瓶礦泉水(250ML/瓶);
- ※正規英文司機嚮導(持牌駕駛證和野外嚮導證)

Tour Included:

- ※ local 4/5 star hotels with breakfast
- ※ Land transfers between airport or railway station and hotel
- ※ Entrance tickets as listed \$390/pp., Lunch & Dinner as listed \$720/pp.
- ※ government taxes
- ※ A 4*4 minibus
- ※ Professional English-speaking tour drivers guide

團費不包括:

- ※ 國際來回機票; 機票稅; 護照以及肯雅簽證費(落地簽\$50/人)
- ※ 參訪原始部落馬島村: 教育援助費 \$35/人
- ※ 自選節目: 新月島私人保護區登島親臨野生動物: USD95/人
- ※ 杜拜自由活动(含沙漠衝沙以及沙漠營地BBQ晚餐) \$190/人
- ※ 自選節目: 個人消費、旅遊意外保險
- ※ 小費: \$70

Remarks and Excludes:

- ※ International flights with taxes and Domestic flight with taxes as listed
- ※ Kenya Landing visa: \$50/pp.
- ※ Dubai City tour: Dubai desert sand surfing, traditional camp, BBQ dinner: \$190/person
- ※ Personal expenses such as laundry, drinks, phone bills optional activities.
- ※ Tips \$70

酒店: 5* Eco Resort

After breakfast, go into Amboseli deeply to trace animals. There are huge amount of wild animals such as wolf, bears, baboons, bats, antelopes, Badgers, elephants, foxes, leopards, lions, hoof rabbits, mongooses, savors, monkeys, pythons, tortoises, tortoiseshells, wild boars, cobras etc. Although the species are not as many as Masai Mara, there isn't any big plants. It's much easier to trace the raptors and observe their hunting.

6 安博塞利 - 奈瓦紗 (早/午/晚餐) AMBOSELI-NAIVASHA (B/L/D)

酒店早餐後驅車前往奈瓦沙湖。到達後入住酒店享用午餐，後遊覽奈瓦沙湖(包船)。奈瓦沙湖是肯雅最美的淡水湖，也是全肯雅唯一的淡水湖。湖邊有大片紙莎草沼澤，湖畔設有“鄉村俱樂部”。湖水微帶鹼性，但可以飲用。湖中產鱸魚和非洲鯽魚，有河馬和各種水禽，其中人的小遊船可以遊覽一部分水鳥最多的湖區，還能看到一群河馬泡在水裡，為了給遊客欣賞到魚鷹，船夫會吹響口哨，然後扔下一條小魚，如果魚鷹注意到了，它會很快的從樹上急降下來飛到湖面銜起魚，而後飛回樹上吃，魚鷹出動整個過程只有幾秒，請注意抓拍照片。

酒店: Naivasha Country Club or similar

In the morning, go to Naivasha Lake, and have lunch after arrival. Take a boat to enjoy the view and time around Naivasha Lake. Naivasha Lake is the most beautiful and the only fresh lake in Kenya. The country club is built on the lake side surrounding by papyrus swamp. The water is alkalinescence but it's drinkable. The lake is rich of Striped bass, African crucian carp, and hippo. The cruise ship area is full of waterfowl and hippos. To see the ospreys, the boatman will whistle and throw out some small fish as bait. If the osprey notice that, it will flit down and catch the fish, then back to the tree and eat. It's quite a quick move, please take shots carefully.

7 奈瓦紗 - 馬賽馬拉 (早/午/晚餐) NAIVASHA - MASAI MARA (B/L/D)

早餐後前往【馬賽馬拉國家動物保護區】，抵達後入住酒店，享用午餐。15:30開始園區內駕車遊覽，18:00左右返回酒店休息。馬賽馬拉國家公園是世界上最著名的

野生動物保護區，這座動物的天堂由1672平方公里開闊的平原、林地和河岸森林組成。馬賽馬拉國家公園建於1961年，是世界最大的野生哺乳動物家園，擁有95種哺乳動物和450種鳥類。每到雨季到來的時候，會有140萬隻角馬和20萬隻斑馬從坦桑尼亞向北遷徙到馬塞馬拉。隆隆的蹄聲象悶雷一樣此起彼伏，壯觀無比。

酒店: 5* Eco Resort

Transfer to Masai Mara National Reserve after breakfast. Check in and enjoy the lunch. Start the exploration at 3:30 p.m. and return around 6 p.m. Masai Mara National Reserve is the most famous wild animal reserve in the world. With 1672 square kilometers wide, it contains plain, woodland, rivers and riparian forests. Built at 1961, Masai Mara National Reserve is the home of thousands and hundred wild animals, including 95 different types of mammals and 450 bird species. Every rainy season, 1.4 million Wildebeests and 200 thousands of zebras migrate from south to Masai Mara, hoofbeat likes the thunder, howling likes the swirling storm.

8 馬賽馬拉全天遊獵 (早/午/晚餐) FULL DAY ROAMING IN MASAI MARA (B/L/D)

早餐後前往馬拉河區域(中餐: 野外用餐)，追蹤觀察【馬賽馬拉國家公園】內的各種野生動物(Full Day)。非洲馬拉河流經非洲肯雅和坦桑尼亞，全長395公里，流域面積13,504平方公里，其中60%位於肯雅境內，40%位於坦桑尼亞境內。河流發源於肯雅多雨的山區，大遷徙每天都在發生，野生動物橫渡馬拉河，在肯雅的馬賽馬拉國家公園和坦桑尼亞的塞倫蓋蒂國家公園之間來回遷徙，在世界壯觀野生動物大遷徙中佔有重要地位。暴漲的激流和鱷魚的狙擊是最艱難而壯觀的一幕，這被稱為馬拉河之渡或天國之渡。

酒店: 5* Eco Resort

Travel to Mara River, full day roaming in Masai Mara to trace different kinds of animals, enjoy the nature, like in the paradise. Beginning from the rainy mountainous area, Mara River is 395 kilometers long, with 13504 square km drainage basin. 60% of the river belongs to Kenya, the rest is in Tanzania. Animals are moving between Masai Mara and Serengeti every day. Torrent and fierce crocodile are the most dangerous things during the their migration. It's called the crossing of the heaven.



美國亞洲旅行社
America Asia Travel Center
www.americaasia.com



• 蒙市 626-571-2988
• 羅蘭崗 626-810-4388
• 爾灣 949-559-8088

• 阿凱迪亞 626-821-1986
• 喜瑞都 562-402-2558
• 聖地牙哥 619-400-4827

SOT# 1018680-10

關注美亞假期微信
獲取更多旅遊資訊與優惠

